

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一—八一七五
傳真：二七六二—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

Circular No. 21039

17th February, 2022

Dear Parents/Guardians,

Continuation of Suspension of In-person Classes

The Education Bureau has announced that schools will continue to suspend in-person classes and on-campus activities until 6th March, 2022. The school will return to normal schedule (see below) for online classes from 28th February, 2022 onwards to get back more learning time.

Online Lessons (6-day cycle, 35 min/lesson)	
Form Teacher Period	08:00 – 08:15
1 st Lesson	08:25 – 09:00
2 nd Lesson	09:05 – 09:40
3 rd Lesson	09:45 – 10:20
Recess	10:20 – 10:40
4 th Lesson	10:45 – 11:20
5 th Lesson	11:25 – 12:00
Lunch	12:00 – 13:05
6 th Lesson	13:15 – 13:50
7 th Lesson	13:55 – 14:30
8 th Lesson	14:35 – 15:10

S1 Reading Class will be conducted on Mondays from 12:05 to 12:30. After-school activities and classes such as M2 and extended classes of core subjects/ electives will also be conducted according to the normal schedule.

The implementation of “Vaccine Pass” at schools will start from 24th February, 2022. Except for those who are granted exemptions, all school staff, persons providing on-campus services and visitors have to be vaccinated or they will not be allowed to enter the school premises. Vaccination is the most effective way to protect against COVID-19 and reduce the risk of serious cases and fatalities if infected. In view of the severe epidemic situation in the community, the EDB strongly urges parents and schools to arrange eligible students to get vaccinated as early as possible to protect themselves. A high vaccination rate will help construct a more effective protective barrier and create favourable conditions for early resumption of in-person classes.

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

21039

敬啟者：

維持暫停面授課堂

教育局宣布全港學校延長暫停面授課堂及校內活動至 2022 年 3 月 6 日。學校將於 2022 年 2 月 28 日開始恢復使用正常上課時間表(見下表)進行網上授課。

網上課堂(六天循環制;每節 35 分鐘)	
班主任節	08:00 – 08:15
第一節	08:25 – 09:00
第二節	09:05 – 09:40
第三節	09:45 – 10:20
小息	10:20 – 10:40
第四節	10:45 – 11:20
第五節	11:25 – 12:00
午膳	12:00 – 13:05
第六節	13:15 – 13:50
第七節	13:55 – 14:30
第八節	14:35 – 15:10

中一級英文閱讀課將於星期一下午 12:05 至 12:30 進行。部分課堂及活動將按原定時間於下午 3:10 後進行，例如數學科延伸部分、核心科目/選修科延伸課堂等。

學校將於 2022 年 2 月 24 日實施「疫苗通行證」安排，除獲豁免人士外，所有教職員、在校園內提供服務人士及訪客等，均須已經接種疫苗，否則將不獲准進入學校。接種疫苗是對 2019 冠狀病毒病最有效的防禦，而且可以減低重症及死亡風險。鑑於社區疫情嚴峻，教育局強烈呼籲家長及學校盡快安排適齡學生接種疫苗，以保障生命安全；而大力提高接種率亦有助校園築起更有效的保護屏障，能為未來盡早恢復面授課堂締造有利條件。

如有任何疑問，歡迎致電校務處查詢（電話 2711 8175）。

此致
各家長

陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

2022 年 2 月 17 日